
 

 

Notulen van algemene leden vergadering van 24 september 2018. 

Aanwezig namens het bestuur: Marco Verheijen (voorzitter), Patrick van de Cruijs (penningmeester), JanPluk 

(Secretaris), Mark van der Straaten (Technische Commissie) , Gerben van der Bolt (voorzitter Jeugdcommissie)  en 

Berny van de Ven (wedstrijdsecretaris). 

 

1. Om 20.01h opent de voorzitter de jaarvergadering. Hij heet iedereen van harte welkom, speciaal de ereleden en 

de jongere leden die voor het eerst op de algemene jaarvergadering van Constantia zijn en hoopt op een positieve 

vergadering.  

 

 

2. Notulen algemene ledenvergadering van 25 september 2017. 

Er zijn geen vragen of opmerkingen vanuit de vergadering, waarmee de notulen goedgekeurd zijn door de ALV. 

 

 

3. Jaarverslag seizoen 2017/2018. 

De secretaris leest het jaarverslag voor. 

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het verslag. Het jaarverslag wordt goedgekeurd door de ALV. 

 

 

4. a  Financieel verslag 2017/2018 

Wordt voorgelezen door de Penningmeester. 

Het seizoen is afgesloten met een positief resultaat van 138.783,57 Euro waar tegenover nog openstaande 

schulden van 47.050,00 Euro staan. 

Vraag Jan van Haare: 

Gezien het positief resultaat vraag Jan of het niet een geste naar de leden zou zijn om de resterende obligaties uit 

te gaan keren. 

Het bestuur zal hier naar gaan kijken, maar waarschuwen er voor dat van het genoemde bedrag nog een aantal 

openstaande posten af gaan. 

Echter blijft het totaal positief. 

Toch wil het bestuur niet zomaar uitgaven gaan doen nu het beter gaat, er staan nog meer zaken op de agenda die 

een investering vereisen. 

b  Verslag kascommissie  

Wordt voorgelezen door de voorzitter.  

Tim Blonk geeft namens de kascommissie korte uitleg. 

De voorzitter bedankt de kascommissie voor hun werk.  

De ledenvergadering verleent decharge voor het gevoerde financiële beleid 

 

5. Presentielijst 

Uitgenodigd:  395 personen 

Afgemeld:   75 personen 

Aanwezig:   71 personen 

Afwezig zonder kennisgeving: 249 personen 
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6. Vaststelling Contributie.  

Voorzitter geeft aan dat het bestuur geen redenen heeft gezien om de contributie dit jaar te gaan verhogen. 

Constantia is financieel gezond, alle investeringen kunnen gedaan worden en er worden geen byzondere zaken 

verwacht.. 

 

De contributie blijft dus: 

Rustende leden       €   30,- 

Pupillen en Mini’s     €   70,- 

Junioren                     €    80,- 

Senioren                     € 130,- 

 

De vergadering stemt hier mee in. 

 

Vooruitblik komend seizoenen. 

De voorzitter gaat in op de plannen voor aankomend seizoen betreffende onderstaande punten: 

• Privatisering velden 

• Overkapping (verlenging, niet spelerstunnel) 

• Lange termijn visie voor de vereniging opzetten 

• EHBO/BHV cursussen 

• Gediplomeerde kantinemedewerkers 

• Voetbalschool middag (Vrijdag) 

• Fifa toernooi 

• Scheidsrechterscommissie 

• Nieuwe scheidsrechters als aanvulling op de huidige groep jeugd 

• Certificering scheidsrechters is aangevraagd bij de KNVB 

• Vrouwelijke scheidsrechters 

• Pupil vd week (meisjes) ook een aantal keren bij de dames 

• Voetbalschool → ook vrouwen in de voetbalschool betrekken 

• LED-verlichting → planning 29 + 30 oktober 

• Nieuwe website en mobiele versie (SportLink) 

• Thema ‘de gezonde voetbalkantine/rookvrij sportpark’ 

• Nieuwe voetbalvormen voor senioren:  

7x7, walking footbal, zomeravondvoetbal vrijdagavond 

• De AVG verder implementeren  

• Vrouwen/meidenafdeling 

• Thema: verduurzaming: Ledverlichting/uitbreiding zonnepanelen 

• 50 jaar jubileum jeugdvoetbalkamp. 

• Tegoedbon vrijwilligers 

 

 

7. Vaststelling begroting 2018/2019. 

De penningmeester leest de begroting voor. 

Er zijn geen vragen over de begroting De begroting wordt goedgekeurd door de ALV. 

 

 

8. Bestuursverkiezing. 

Aftredend en herkiesbaar zijn Jan Pluk en Berny vd Ven. 

Carmen Wientjens wordt door het bestuur voorgedragen als kandidaat  voor een functie in het hoofdbestuur 

Jan en Berny worden herkozen en Carmen wordt benoemd en  welkom geheten in het bestuur door de ALV 

 

9. Verkiezing kascommissie. 

Volgens de statuten/huishoudelijk reglement is de kascommissie  jaarlijks aftredend. Als bestuur streven we er naar 

om regelmatig nieuwe gezichten in commissies te zien.  

Dit jaar is Tim Blonk aftredend. 

Verkiesbaar is Jeffrey Noy. 

 

De ALV stemt hiermee in 

Het bestuur bedankt Tim voor de afgelopen jaren in de kascommissie. 

Het komend seizoen zal de commissie bestaan uit::Jeffrey Noy, Jeroen Jacobs en Marije van der Zanden.  

 

10. Binnen gekomen stukken en mededelingen door bestuur. 

 

Er zijn geen punten binnengekomen. 



 

De voorzitter doet een tweetal mededelingen: 

1) De kledinglijn is vernieuwd. 

Gekozen is voor de groene kleur met Gele opdruk. 

Binnenkort zal deze weer te bestellen zijn. 

Ook het tenue worde veranderd, blijft geel-groen natuurlijk, maar wordt moderner en betere kwaliteit. 

2) AVG 

De voorzitter geeft aan wat er de afgelopen periode gebeurd is en vraagt de ALV om voorlopig in te 

stemmen met de volgende drie punten: 

a. Met het doorgeven van adresgegevens aan sponsoren? 

b. Publicatie van lijst met bijvoorbeeld scheidsrechters of wedstrijdleiders, leden voor bardienst in 

bijv. kantine, op publicatiebord en in kranten en op website; soms inclusief contactgegevens? 

c. Publicatie van ledenlijst/teamlijsten op website en in What’s app groepen, inclusief 

contactgegevens? 

 

De ALV gaat hiermee akkoord. 

 

 

12. Rondvraag 

Geen vragen tijdens de rondvraag 

 

 

13. Sluiting. 

Om 21.14 h sluit de voorzitter de vergadering. En bedankt iedereen voor zijn aandacht en inbreng 

 

Na een korte pauze heeft Niek een presentatie gegeven over het kampioenschap van Constantia 1 met een aantal 

anekdotes en leuke verhalen. 

Deze presentatie werd met vel enthousiasme ontvangen. 

 


